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Z A P I S N I K 

 

sa redovne godišnje sjednice Skupštine    Pčelarskog društva „OGULIN“     odrţane dana 

 7. oţujka 2014. godine    u     Ogulinu     s poĉetkom u     17.00   sati. 

 

 Sjednicu Skupštine otvara     Predsjednik pĉelarskog društva „Ogulin“, gosp. Joso Bertović, inţ.       

pozdravlja prisutne ĉlanove te utvrĊuje da je Sjenici nazočno   44  ĉlana, od ukupno    74   ĉlana što ĉini 

potrebnu većinu sukladno odredbi Statuta da Skupština moţe pravovaljano zasjedati i donositi odluke. 

 

Za Skupštinu se predlaţe slijedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Otvaranje rada skupštine i pozdravna rijeĉ predsjednika  

2. Izbor radnog voditeljstva skupštine (predsjedatelj i dva ĉlana)  

3. Izbor zapisniĉara 

4. Izbor ovjeritelja zapisnika 

5. Izvješće o radu pĉelarskog društva „Ogulin“ za 2013. godinu 

6. Izvješće blagajnika  

7. Izvješće nadzornog odbora 

8. Izvješće pašnog povjerenika 

9. Izvješće ĉasnog suda 

10. Rasprava po podnesenim izvješćima 

11. Prihvaćanje podnesenih izvješća 

12. Razrješenje duţnosti dosadašnjeg tajnika i izbor novog tajnika pĉelarskog društva Ogulin 

13. Imenovanje delegata Pĉelarskog društva „Ogulin u skupštinu HPS – a  

14. Dani meda Ogulinu 2014. godine 

15. Financijski plan za 2014. godinu 

16. Plan rada Pĉelarskog društva Ogulin za 2014. godinu 

17. Dodjela priznanja 

18. Razno 

 

Predloţeni dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

Pristupa se raspravi po usvojenim toĉkama dnevnog reda 

 

 

 

Ad 1., Ad 2.) Otvaranje rada skupštine i pozdravna riječ predsjednika Joso Bertović 

 

 Pozdravljam pĉelarke i pĉelare pĉelarskog društva Ogulin te predlaţem slijedeći dnevni red u 

pozivima naveden s jednom izmjenom u toĉci 16  koja će biti dodjela priznanja a slijedeća toĉka 17 - 

razno. 

 U radno voditeljstvo predlaţem Joso Ţanić - predsjednik, Ivan Kolić i Josip Karas ĉlanovi koji 

su izabrani i usvojeni na sastanku nadzornog odbora te ih molim da zauzmu svoje mjesto 
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Ad 3.) Izbor zapisničara 

 Predsjednik PD Ogulin gosp. Joso Bertović, inž.: 

 

 Za zapisniĉara predlaţem Petra Popovića 

 

Ad 4.) Izbor dva ovjeritelja 

 Predsjednik PD Ogulin gosp. Joso Bertović, inž.: 

  

Za ovjeritelje predlaţem: 

1. Ivan Šegavĉić 

2. Branko Petrušić 

 

Prijedlozi se usvajaju i skupština nastavlja sa radom po toĉkama dnevnog reda. 

 

 

Ad 5.) Izvješće o radu pčelarskog društva „Ogulin“ za 2012. Godinu 

 

 Nastavlja se s radom skupštine Joso Žanić - predsjednik skupštine 

 

 Pozdravljam prisutne te nastavljamo s radom po predloţenim toĉkama dnevnog reda i pozivam 

tajnika PD Ogulin gosp. Ivana Puškarića da podnese izvješće o radu PD Ogulin u 2013. Godini. 

 

 Izvješće podnosi tajnik PD Ogulin gosp. Ivan Puškarić, prof. 

 

Dana 31.12.2012. godine društvo broji 68 ĉlanova od ĉega je 52 pĉelara i 16 pĉelarki. Od 2012. 

god. tri su ĉlana odustala ali je tijekom 2013. god. Upisano šest novih ĉlanova. 

Godina 2013., za koju ovom prigodom podnosim izvješće, mogla bi se ocijeniti kao osrednjom. 

Da je bilo sve loše, nije, ali je moglo biti i mnogo bolje. Već sama ĉinjenica da imamo šest novih 

ĉlanova sa solidnim brojem pĉelinjih zajednica, govor da je pĉelarstvo kao djelatnost u usponu, što 

veseli kada znamo da je to veća korist za prirodu i društvo u cjelini, nego za samog pĉelara. 

Naši vrijedni ĉlanovi i protekle su godine u borbi s vremenskim prilikama i neprilikama morali 

dosta napora uloţiti da oĉuvaju što je moguće više pĉelinjih zajednica, jer je zima bila izuzetno hladna i 

duga sve do polovice ĉetvrtog mjeseca. Poslije toga nešto sunĉanih dana, pa opet hladnih i kišovitih, i 

reklo bi se tako redom. Ljeto je bilo suho i vruće, te je nakon nekoliko godina ponovo bilo meduna, a za 

pĉelare i veselje i problem. Medun je izuzetno kvalitetna vrsta meda, nema ga svake godine, ali zato 

problematiĉan za vrcanje i spremanje te prodaju. Kako se tko od pĉelara uspio snaći u datom vremenu 

tek ćemo ove godine vidjeti. 

Protekle godine organizirali smo po treći puta školu za zvanje pĉelar s novih 24 polaznika, od 

ĉega dvije ţene. Oni su odslušali predavanje i odradili praktiĉnu nastavu na pĉelinjaku Jose Bertovića, 

te uspješno poloţili ispit. Time su dobili zvanje „Pĉelar“ srednjoškolskog ranga i upisuje se po potrebi u 

radnu knjiţicu. Buduće da je grupa imala veći broj mlaĊih polaznika, nadam se da će im ovo biti jedna 

od mogućnosti zaraĊivanja za ţivot. U ljetu smo imali predavanja na temu „Praktiĉno pĉelarenje“ koje 

je odrţao dr. Zlatko Tomljanović kod našeg ĉlana, gosp. Ivana Kolića a potom ugodno druţenje te mu 

ovom prilikom zahvaljujemo na gostoprimstvu. 

Gimnazija Bernardina Frankopana Ogulin sudjeluje u projektu „KOMINIUS“. Cilj projekta 

vjeţbeniĉkih tvrtki srednjih škola je „Virtualna proizvodnja“, „Reklamiranje“ i „Stavljanje na trţište 

poljoprivrednih proizvoda“. Uĉenici gimnazije Bernardina Frankopana Ogulin su odabrali „Uzgoj 
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pĉela“ i „Proizvodnja pĉelinjih proizvoda“. Gimnazija Bernardina Frankopana Ogulin u 2013. god. Bila 

je domaćin projekta vjeţbeniĉkih tvrtki Europske unije. U sklopu svog domaćinstva zajedno sa gostima 

uĉenicima projekta posjetili su sajam pĉelinjih proizvoda u Ogulinu. Tim razlogom je i sajam „Dani 

meda u Ogulinu“ odrţan u terminu dogovorenim sa gradom Ogulin, Agencijom za obrazovanje odraslih 

i Gimnazijom Bernardina Frankopana Ogulin kao nositeljem projekta „KOMINIUS“ za republiku 

Hrvatsku.  

Tako je izloţbeno prodajni sajam, „Dni meda u Ogulinu“ odrţan 25. i 26.10.2013. god. U 

Športskoj školskoj dvorani. Prije toga je obavljeno ocjenjivanje meda pri Agronomskom fakultetu u 

Zagrebu. Na ocjenjivanje je doneseno 27 uzoraka; 8 je ocjenjeno sa zlatom, 13 sa srebrom, pet je 

bronĉanih i jedan je diskvalificiran. Na izloţbi je uĉestvovalo 12 izlagaĉa sa mnogo truda i domišljatosti 

za što uspješniju prezentaciju. Izloţbu su sufinancirali grad Ogulin, općina Josipdol i naknadno 

Karlovaĉka ţupanija. Na otvorenju su bili gradonaĉelnik grada Ogulina, gosp. Jure Turković, Naĉelnik 

općine Josipdol, gosp. Zlatko Mihaljević, Tajnik hrvatskog pĉelarskog saveza, gosp. Tomislav Gerić a 

kao šećer na kraju djeca djeĉjeg vrtića Josipdol u kostimima pĉela zajedno s tetama iz vrtića. Moram 

napomenuti da je grad Ogulin sufinancirao dio troškova škole za pĉelare a takoĊer i općina Saborsko te 

općina Matulji za svoje polaznike na ĉemu im zahvaljujemo. 

Za pohvalu je odlazak dvojice naših ĉlanova, pĉelara Ivana Kolića i Zdravka Boţiĉevića ispred 

Karlovaĉke ţupanije na meĊunarodni sajam pĉelarstva u Poljsku u trajanju od sedam dana. Mnogi 

ĉlanovi idu na sajmove pĉelarstva i o vlastitom trošku, kao što Osijek, Gudovac, Dalmatina i drugi, te 

prisustvuju prigodnim tematskim predavanjima. 

Ĉinjenica da ţivimo u prostorima gdje je klima po mnogoĉemu više kontinentalna sa dugim i 

hladnim zimama, a sve toplijim i kraćim ljetima, bilo bi od velikog znaĉaja kada bi se na ovim 

prostorima oformila jedna ispitna stanica ili sliĉna ustanova, sa svrhom promatranja, ispitivanja, 

analiziranja te donošenja struĉnih sudova za ove naše klimatske uvjete i vrste i kvalitete meda - što se ni 

u kom sluĉaju ne moţe jednako tretirati i vrednovati kao medovi Slavonije, MeĊimurja, Moslavine ili 

nekih drugih krajeva. Na tome bi trebalo uvelike poraditi pa moţda i kandidirati za EU fondove. 

Toliko za proteklu 2013. god. A neka nam tekuća 2014. god. Bude lakša sa manje napora i više 

meda. 

Medno! 

  

Ad 6.) Izvješće blagajnika  

 Izvješće podnosi Tajnik PD „Ogulin“ gosp. Ivan Puškarić, prof. zbog bolesti gospoĎe 

Anke Puškarić, blagajnice: 

 

PRIHODI U 2013.: 

 

DONOS IZ 2012.       12.569,64 

PASIVNA KAMATA                  60,66 

ŠKOLA ZA PĈELARE       55.700,00 

DONACIJA ZA ŠKOLU        6.460,00 

DONACIJA GRADA OGULINA ZA DANE MEDA     7.000,00 

DONACIJA OPĆINE JOSIPDOL ZA DANE MEDA     2.000,00 

ĈLANARINA ZA 2012.      11.625,00 

DONACIJA KARLOVAĈKE ŢUPANIJE     10.000,00 

UKUPNO PRIHODI:                  110.540,30 
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RASHODI u 2013.: 

 

BANKOVNA PROVIZIJA           518,94 

PTT TROŠKOVI            787,70 

HRVATSKI PĈELARSKI SAVEZ       7.650,00 

PUTNI TROŠKOVI         5.706,00 

INFOLAB - KOMPJUTERSKA OPREMA      3.796,60 

ŠKOLA BEDEKOVĈINA      60.950,00 

UDRUŢENJE OBRTNIKA - NAJAM PROSTORA     3.000,00 

POGREBNI VIJENAC            250,00 

OGLAS RADIO OGULIN           250,00 

FOTOMIRO - USLUGA           830,00 

ROTODINAMIC - DOMJENAK KOLIĆ         504,88 

GODIŠNJA SKUPŠTINA        2.900,00 

UGOSTITELJSKE USLUGE        3.754,10 

UREDSKI MATERIJAL I FOTOKOPIRANJE         130,18 

UKUPNO RASHODI:       91.028,40 

 

 

UKUPNO PRIHODI              110.540,30 

UKUPNO RASHODI    91.028,18 

OSTAJE    19.511,90 

 

SREDSTVA NA ŽIRORAČUNU 31.12.2013.    19.151,17 

U BLAGAJNI         360,73 

 

NA ŽIRO RAČUNU    19.511,90 

 

 

 

 

 

Ad 7.) Izvješće nadzornog odbora  

 Nadzorni odbor u sastavu: Zdravko Boţiĉević, Simo Vezmar i Branko Petrušić izvršili su 

pregled financijskog poslovanja za 2013. godinu te ustanovili: 

- da se financijsko poslovanje vodi u jednoj propisanoj evidenciji, kolona posebno za blagajnu a 

posebno kolona za ţiroraĉun kod banke, 

- da je knjiţenje aţurno a dokumenti propisno odloţeni, 

- da se stanje knjiţeno na dan 31.12.2013. godine slaţe sa stanjem u banci. 

Prilikom pregleda blagajniĉke i ostale dokumentacije nisu ustanovljene nepravilnosti. 
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Ad 8.) Izvješće pašnog povjerenika PD Ogulin za  2010. godinu 

 Izvješće podnosi gosp. Darko Puškarić 

 

Kao pašni povjerenik za podruĉje PU Ogulin obišao sam joŠ devet ne evidentiranih i ne 

uvedenih pĉelinjaka u aplikaciju za katastar pĉelinjaka. Obilazak sam radio na poziv samih pĉelara te 

neke zbog potpore pĉelarima za lijek protiv varoe. 

Pĉelinjake sam slikao, odredio koordinate i unio u aplikaciju za katastar pĉelinjaka. 

U 2013. Godini što se tiĉe selećih pĉelinjaka i se problemi javljaju kao u 2012. Godini. Za naše podruĉje 

dolazilo dosta selećih pĉelara za podruĉja Rijeke, Pule, Karlovca te podruĉja Zagreba, Dalamacije i 

Sjeverne Hrvatske. Mnogi su se javljali i ostavljali pĉelinjake u skladu sa pravilnikom o selećem 

pĉelarenju, ali bilo je i pojedinca koji su dolazili ne javljajući se pašnom povjereniku te time stvarali 

problem stacioniranim pĉelarima što bi na kraju dolazilo i do intervencije inspektora. 

Sto se tiĉe programa potpore pĉelarima za 2013. godinu vidu lijeka protiv varoe u ponudi je bio 

Apiquard i Bayvarol za koje su se pĉelari opredijelili. Ukupno je bilo podijeljeno doza za 2725 košnica.  

Lijek sam preuzeo u Karlovcu te ga na vrijeme podijelio pĉelarima. 

Svi pĉelari koji su preuzeli lijek bili su duţni podnesti izvješće o padu varoe za 3 vremenska 

perioda te ih proslijediti u PSH u svrhu statistiĉkih podataka za svaki lijek. 

 

 

 

Ad 9.) Izvješće časnog suda  

 Izvješće podnosi gosp. Branko Baštek 

 

 Izvješćujemo ovu Skupštinu da u 2013. god. nismo imali niti jedan sluĉaj narušavanja 

discipline ĉlanova pĉelarskog društva o kojem smo trebali raspravljati. 

 

 

 

Ad 10.) Rasprava po podnesenim izvješćima 

 

 Pčelar Nikola Vrcelj - pčelar iz općine Saborsko 

 

 Dajem jedan prijedlog, prema izvješću pašnog povjerenika, da se odrede stajališta na terenu 

Blata, Begovca i Saborskog kako ne bi dolazilo do nereda za vrijeme selenja pĉela, kako se ne bi 

koristila zemljišta lokalnog stanovništva bez znanja pašnog povjerenika i tako ugroţavali domicilne 

pĉelare jer dolaze u neposrednu blizinu istih gdje su udaljenosti manje i od sto metara. 

Na terenu Liĉke Jesenice bilo je 10 kamiona s prikolicama i kontejnerima pĉela. 

Potrebno je da udruga ima uvid gdje su stacionirani seleći pĉelari. 

 

 

 Joso Žanić - predsjednik skupštine 

 

 Prihvaća se sugestija te će se na Izvršnom odboru odrediti komisija od tri ĉlana koja će 

pregledati teren s domicilnim pĉelarima i utvrditi stajališta za seleće pĉelare 
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Ad 11.) Usvajanje podnesenih izvješća 

 

Jednoglasno se donosi odluka o prihvaćanju iznesenih izvješća o poslovanju Pĉelarskog društva 

„Ogulin“ u 2013. godini. 

 

Ad 12.) Razrješenje dužnosti dosadašnjeg tajnika i izbor novog tajnika pčelarskog društva 

Ogulin 

 

Predsjednik PD Ogulin gosp. Joso Bertović, inž. 

 

Naš tajnik, gosp. Ivan Puškarić, zamolio je da se razriješi duţnosti tajnika Pĉelarskog društva 

Ogulin. Isto razrješenje traţi iz razloga bolesti jer mora svaki drugi dan obavljati hemodijalizu u Općoj 

bolnici Ogulin i ne moţe poslove tajnika kvalitetno obavljati.  

Kako bi gosp. puškariću omogućili nesmetano lijeĉenje dajem prijedlog na glasanje? 

 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

Za novog tajnika Pĉelarskog društva Ogulin predlaţem gosp. Petra Popovića. Petar je i do sada 

pomagao gosp. Puškariću oko voĊenja poslova Pĉelarskog društva Ogulin, upoznat je sa poslovanjem i 

smatram da bi mogao nastaviti obavljati poslove tajnika Pĉelarskog društva Ogulin. 

Dali ima netko neki drugi prijedlog za tajnika? 

 

Kako nema drugih prijedloga za tajnika dajem na glasanje prijedlog da Petar Popović bude 

tajnik Pĉelarskog društva Ogulin. 

 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 

 

Ad 13.) Imenovanje delegata Pčelarskog društva „Ogulin“ za skupštinu HPS – a  

Joso Žanić - predsjednik skupštine  

Na sastanku Izvršnog odbora odluĉeno je da na izbornu skupštinu HPS - a idu. 

1. Joso Bertović 

2. Zdravko Boţiĉević 

3. Josip Tomšić 

Tko ima neku primjedbu ili prijedlog neka izvijesti navedene ĉlanove kako bi isti mogli to 

prezentirati na skupštini HPS - a, materijali za skupštinu stići će za dan dva. 
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Ad 14.) Dani meda u Ogulinu 2014. godine 

Predsjednik PD Ogulin gosp. Joso Bertović, inž. 

Predlaţem da se i ove godine odrţe „Dani meda u Ogulinu“  na dosadašnji ili neki drugi naĉin. 

Sastati ćemo se na izvršnom odboru i utvrditi detalje organizacije gdje moţete svi sudjelovati sa svojim 

prijedlozima, sugestijama i osobnom pomoći. 

Objaviti ćemo i odrţavanje manifestacije u listu „Pĉela“ da nas i oni poprate i uvrste u list kao 

što imaju i ostala društva. Ne moramo odmah odrediti datum ali da donesemo odluku o odrţavanju 

manifestacije. Potrebno je odrţati „Dane meda u Ogulinu“ kako bi grad i ţupaniju koji nam pomaţu 

financijski upoznali s radom PD „Ogulin“ kao i šire puĉanstvo. 

Prilikom ocjenjivanja meda potrebno je shvatiti da je svaki med dobar ali naĉin ocjenjivanja 

moţe biti razliĉit za istu vrstu ali bitno je sudjelovati. 

Glasanjem jednoglasno se usvaja prijedlog. 

 

 

 

 

Ad 15.) Financijski plan za 2013. god. 

 

 Izvješće podnosi Predsjednik PD „Ogulin“ gosp. Joso bertović 

 

 

PRIHODI OD ĈLANARINE      4.500,00 

DONACIJA ŢUPANIJE      8.500,00 

DONACIJA OPĆINE JOSIPDOL     2.500,00 

DONACIJA GRADA OGULIN     9.000,00 

UKUPNO PRIHODI:       24.500,00 

 

Ad 16.) Plan rada za 2014. god. 

 

Predsjednik PD Ogulin gosp. Joso Bertović 

 

1. odrţavanje sastanaka po potrebi 

2. odlazak na pĉelarske sajmove 

3. organizacija manifestacije „Dani meda u Ogulinu“ 

4. organizacija predavanja o zaštiti pĉela 

5. pĉelarsko druţenje kod pĉelara gosp. Zdravka Boţiĉevića 

6. zaštita i lijeĉenje pĉela 

7. Rad na pĉelinjacima 
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Ad 17.) Dodjela priznanja 

 

Predsjednik PD Ogulin gosp. Joso Bertović 

Pozivam gospodina Branka Bašteka i gospodina Ivana Kolića kako bi našem dugogodišnjem 

tajniku Ivanu Puškariću dodijelili priznanje za njegov rad u pĉelarskom društvu Ogulin na njegovom 

nesebiĉnom radu na unapreĊenju pĉelarstva kao i pĉelarstva općenito. 

Gosp. Ivan Puškarić zbog zdravstvenih razloga ne moţe se više baviti poslovima tajnika i 

njegov dio posla, kako je odluĉeno na izvršnom odboru nastaviti će Petar Popović 

 

gosp. Ivan Puškarić, prof. 

Neke stvari ću ponoviti, maloprije smo izabrali ĉlanove za prisustvo na izbornoj skupštini HPS 

- a, oĉekivao sam ĉetvoricu. Do sad je bilo da se na svakih 10 ĉlanova HPS - a ima jedan predstavnik, 

sada je to promijenjeno i ide jedan predstavnik na svakih 15 ĉlanova HPS - a. nas ima 38 ĉlanova HPS - 

i idu trojica ĉlanova. Skupština je izborna. Dobili smo prijedlog iz HPS - a i podrška je svih udruga 

Karlovaĉke ţupanije da mi damo jednog ĉlana koji će biti ĉlan izvršnog odbora HPS - a. imati ćemo 

našeg ĉlana Izvršnog odbora slijedeće ĉetiri godine. Ja sam ĉlan ĉasnog suda HPS - a. 

Ovo što ćemo imati ĉlana upravnog odbora HPS - a je vrlo vaţno jer ćemo se moći poţaliti ili 

dobiti informacije iz prve ruke od našeg ĉovjeka. 

Slijedeće što bih pitao, na upravnom odboru 24. sijeĉnja naš kolega Kolić je govorio o 

mogućem oporezivanju pĉelara o ĉemu je ĉuo na jednom sastanku gdje je izvjestitelj bio tajnik HPS - a 

gosp. Tomislav Gerić. Kako taj dan nije bilo vremena za pojašnjenje, molim danas da kolega Kolić 

pojasni o ĉemu se radi. 

 

Ivan Kolić 

Mora se pridrţavati propisa i med se mora striktno prodavati na kućnom pragu da se ne bi 

plaćale neke pristojbe. Ostali će morati plaćati pristojbe ako budu prodavali med na nekom javnom 

mjestu. Plaćati će se paušal po broju košnica te se trebamo prilagoditi zakonu. 

 

Predsjednik PD Ogulin gosp. Joso Bertović, inž. 

 

Dopuniti ću malo, tajnik HPS - a malo je priĉao nejasno a sve što piše u listu Pĉela br. 10 vrijedi 

za nas pĉelare koji se bave pĉelarstvom a ne trgovinom pĉelinjih proizvoda. Svi koji budu imali promet 

u trgovini ulaze u sustav PDV - a plaćati će paušal prema prometu a mi ostali pĉelari ostajemo po starom 

zakonu bez obzira na brij košnica. 
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Joso Tomšić 

Molim ĉlanove ako imaju prijedlog za skupštinu HPS - a da mi jave kako bih mogao problem 

iznesti na skupštini. 

Poticaj za teglice, ne sluţi za reprodukciju i postaviti ću pitanje na skupštini da se ĉuje 

Lijekovi, prošle godine uziman je Bayvarol za koji je Tomljenović rekao da baš nije dobar i 

slijedeće, prilikom registracije plaća se manje ali se ekologija plaća u punom iznosu te se na moju ţalbu 

nitko nije osvrnuo, a taj kamion skoro uopće ne vozi cesto i potrebno maksimalno smanjiti pristojbe za 

kamione i to ću sve iznesti na skupštini HPS - a. 

Ako još netko ima neko pitanje neka mi ga dostavi. 

Joso Žanić - predsjednik skupštine 

Lijek Bayvarol je upitne kvalitete kako se moglo ĉuti i u ostalim zemljama poput Francuske ali 

nikada nije ništa objavljeno u listu pĉela pa moţete i to pitanje postaviti na skupštini HPS - a. 

 

 

Ad 18.) Razno 

Predsjednik PD Ogulin gosp. Joso Bertović, inž. 

Kako nema rasprave pod razno…. 

Završavam skupštinu i pozivam Vas na zakusku u restoran „Ive „ na Sabljacima. 

 

 Sjednica je završena u     18.05   sati. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR : 

 

___________________________ 

(Petar Popović, inţ.) 

PREDSJEDNIK : 

 

___________________________ 

(Joso Bertović, inţ.) 

       OVJEROVITELJI ZAPISNIKA : 

 

 

1. ____________________________ 

(Ivan Šegavĉić) 

 

 

2. ____________________________ 

               (Branko Petrušić) 

 

 


